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Abstract (en)
This frame comprises an elongated slide (10 which, disposed in the middle of the back (3) of the rucksack and in the vertical direction thereof, fixed
to the back of the rucksack and disposed between elements (17) providing support on the user's back, produced for example from thermoformed
foam, having a thickness greater than that of the slide, is equipped with two guide blocks (22), which are mounted to be longitudinally adjustable and
are lockable in the desired position, to which are fixed, respectively, the upper ends of the two braces (7) and the belt (9). <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette armature comprend une glissière allongée (10) qui, disposée au milieu du dos (3) du sac et dans le sens de la hauteur de celui-ci, fixée sur
le dos du sac et disposée entre des éléments d'appui (17) sur le dos de l'utilisateur réalisés par exemple en mousse thermoformée, d'épaisseur
supérieure à celle de la glissière, est équipée de deux coulisseaux (22) montés réglables longitudinalement et verrouillables dans la position
souhaitée, sur lesquels sont fixées, respectivement, les extrémités supérieures des deux bretelles (7) et la ceinture (9).
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